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Mødested:  - Kulturhuset 
 
Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 

Velkomst  Velkomst ved Michael 
 
Dagsorden: 

- Velkomst og status 

- Halloween og Jul – er der styr på 

ansøgningerne? 

- Fremtidig organisering 

- Evt 

 
Dialog om havnedagen – samt hvordan vi binder havn og 
by sammen i 2025.  
 

 
 

Aktiviteter og 
indsatser 

 
 

 
 

Skilte på bænke Mette har fået lavet skilte til de fine bænke: 
 

 
 
Super godt arbejde 

 

Restauratørlaug Ikke haft møde siden sidst. 
Bliver spændende med nye driftige folk på havnen, som 
forhåbentlig vil være med. 

Tommy, Anton 

Funky Friday 6/9 Evaluering:  



Bylivsnetværk Vedbæk – referat fra d. 22.10.2024   

             

Side 2 af 5 

 

 
Fantastisk stor fest. 6-800 gæster. 
Godt band! Fungerede rigtigt godt med musik i gaden. 
Vejret var godt og der var god stemning – som gav liv i 
gaden indtil kl. 00.00 – flere fortsatte festen privat.  
 
Hans Henrik sender billeder til Michael 
 
Vild uge: 
Jubilæum for Claus dagen før 
Åbning af Vinbar i Du & Jeg 
 
Dialog om at Funky Friday bliver et udtryk for aktiviteter i 
Vedbæk. Kunne fx være på havnen, i Kulturhuset eller 
lignende. 
 

 
 
 
 
 
 
Hans Henrik 

Årshjul 
 

Opgaven med at samle årshjul og planer fra jer, er for at 
sikre et samlet overblik, samt opdage hvornår vi kan samle 
og styrke begivenheder. Ydermere giver det overblik over 
stille eller overfyldte perioder. 
 
Nævnte aktiviteter: 
 
31/10 Halloween  
Sportsdag for børnehaverne i uge 43 
 

Husk at melde ind, hvis I har flere vi skal huske 😊 
 

 

Halloween Torsdag d. 31/10 kl. 17.00 
 
Der er ansøgt igen – og der er givet et nik – afventer 
endelig bekræftelse på onsdag. 
Der er ansøgt 22.000,- til græskar og nyt lir. 
 
Dekoration er bestilt – så butikkerne får en kasse med 
pynt. Forventes at komme indenfor de næste dage. 
 
Der laves noget i salen som sidste år, samt scary 
house/walk. 
 
Græskar er bestilt og kommer på torsdag. Leveres i gården 
ved Du & Jeg. 
 

 
 
 
 
Tommy 
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Vi sigter efter at få pyntet senest i weekenden. Pakkerne 
deles ud af Anton og Mette 
 
Medlemsoversigt sendes til Mette fra Daniel. 
 
Der arbejdes på rollespillere og optræden. 
 
Café Du & Jeg holder græskarskæring igen i år – vi har 
grejet fra sidste år. 
 
Mad og drikke: 
Købe ribena saft og varme det op. 
Anton laver blodige fingre 

Anton, Mette 

Jul OBS. Hvad er beskæringsplanen for træerne på 
Stationsvej. 
 
Der skal formentlig bruges ca. 450 meter gran og lys til 
vinduerne – koster ca. 40.000,- 
 
Snekanon 
 
Julemanden har fået en blodprop og kan derfor ikke 
komme i år. Hans Henrik har fået et bud på tre artister, 
som kan komme og være med til juletræstænding. Pris ca. 
13.000,- 
 
Lys i træerne – kan vi reetablere? 
Tommy undersøger historikken og kommunens tilgang. 
 
Daniel foreslår up light belysning på træerne, hvis vi 
alligevel kigger på strøm. 
 
Juletræstænding: torsdag d. 28/11 
 
Kan vi sikre at der er underholdning før og efter – så der 
ikke er ”ventetid”? 
 
Vedbæk Garden droppes – der hyres en solist i stedet for. 
 
Fie Schmidt – 10 min.  
Spirekoret  
 
Spejderne 

Tommy 
 
 
 
Claus 
 
 
 
 
 
Hans Henrik 
 
 
 
Tommy 
 
 
Daniel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mette 
 
Hans Henrik 
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Anton sørger for brændte mandler 
 

 
Anton 

Projekter som vi 
gerne vil have 
Bakkegården 
indover 

Wayfinding 
De er kommet op i Birkerød – kan vi lave tilsvarende? 
Doneret træ fra SILVAN (Antons bror). 
 
Ansøgning laves af Hans Henrik. Tommy rykker Flemming, 
og beder ham komme forbi Café Du & Jeg 
 
Når vi er klar, så skal en placeringsplan lige forbi Tommy. 
 
Fælles Tuk Tuk 
Parkeret for nuværende, men tages måske op i efteråret – 
Lastvognsmekaniker er frivillig i Bakkehuset. 
 
Gribes med Flemming 
 
Skovspot 
Skal vi lave en attraktion, hvor man får en fantastisk 
udsigt? 
 
Der er nu en pulje ved Rudersdal Kommune, som måske 
kan bruges. 
 
Tommy sender link til Hans Henrik. 
 
Vi mangler en egentlig tovholder på denne. Måske der er 
en dedikeret gruppe på Bakkehuset, som kunne have lyst? 
 

Anton 

Evt. Graffiti ved viadukten. – skal vi lave viaduktkunst? Kan vi 
aktivere kunstneren, som har lavet de mange plakater i 
byen? 
Opdatering: Hans Henrik spørger til en pris.  
Foreningsaktivering – brug byrummet. 
Kan vi trække en foreningsoversigt?  
 
 
 
 
 
 
 

Hans Henrik 
 
 
 
Tommy 
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Hulahop Mia – www.missmia.dk 
 

 
 
 

Rudersdal 
Kommune 

Følg med her: 
Referater fra alle bylivsnetværk lægges op her: 
 
https://www.rudersdal.dk/mere-byliv 
 

 
Tommy 

Næste møde  18. november kl. 18.00-19.30 i Kulturhuset 
 
Dagsorden: 

- Velkomst og status 

- Fremtidig organisering 

- Mødeplanlægning 2025 

- Evt 

 
 
 

Møder 2025 Fastsættes på næste møde 
 

  

 

 
Venlig hilsen 
Michael Moos Møller 
Konsulent 
BIDdanmark 
 
michael@biddanmark.dk 
22 24 42 42 (Send gerne sms) 

http://www.missmia.dk/
https://www.rudersdal.dk/mere-byliv
mailto:michael@biddanmark.dk

